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AAN: Provincie Zeeland                                                                                                                                                        

T.a.v. Provinciale Staten en Gedeputeerde Staten                                                                                                                   

Abdij 6, 4331 AK Middelburg                                                                                                                                                     

E-mailadres: statengriffier@zeeland.nl 

Zoetermeer, 13 december 2022 

Onderwerp: Kredietaanvraag Project N673 Zanddijk Molendijk - 229748 

 

Geachte leden van Provinciale en Gedeputeerde Staten, 

Enige tijd geleden hebben leden van ondernemersvereniging Reimerswaal ons benaderd over het 

plan ontsluiting Yerseke en bedrijventerrein Nishoek. De zaak zit in een impasse ook na gesprekken 

met diverse ondernemers en gedeputeerde dhr. van der Maas.  

Na deze gesprekken kunnen wij wel concluderen dat er zowel bij bewoners als ondernemers totaal 

geen draagvlak is voor het uitgewerkte roze-zwart traject. Waarom dan zoveel belastinggeld uitgeven 

als het door niemand gedragen wordt? 

Bent u er bekend mee dat een groot deel van de (transport)bedrijven uit Yerseke en Kruiningen 

afhankelijk zijn van just-in-time delivery (voeding)? Er staan forse boetes op bij te late leveringen met 

als gevolg het verlies van klanten, imagoschade en vermindering van de werkgelegenheid.  

Wij raden het daarom ten zeerste af om te kiezen voor het roze-zwart traject, maar te kiezen voor 

een toekomstbestendige oplossing, met als tussenweg een tijdelijke sobere ontsluiting van de 

Olzendepolder op de Zanddijk. Ondertussen kan dan met belanghebbende het gewenste poldertracé 

worden uitgewerkt. Ook zal hierdoor vele juridische procedures voorkomen worden en dus ook tijd 

bespaard worden aangezien de wachttijd bij Raad van State zeker 2 jaar is.  

Geachte leden, wij doen een noodoproep aan uw Staten. Dit agendapunt is op dit moment niet rijp 

voor behandeling, haal het van de agenda af, ga met ondernemers en bewoners in gesprek en kom 

tot een oplossing waar draagvlak voor is, zodat het gemeenschapsgeld goed besteed wordt! 

Met vriendelijke groet, 

                                                                                                                                                        

Beleidsadviseur Zuid-Nederland 
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